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Besvarelse af FOU spørgsmål 3

Spørgsmål nr. 3:

Kan ministeren bekræfte, at deltidsbrandmændene aldrig har været hørt forud for ændrin-
gerne i supplerende dagpenge?

Svar:

Jeg har indhentet bidrag fra beskæftigelsesministeren, som oplyser følgende:

”Jeg kan bekræfte, at lovforslaget om supplerende dagpenge blev sendt i høring efter fuld 
sædvanlig praksis, herunder bl.a. til Kommunernes Landsforening samt lønmodtager- og 
arbejdsgiverorganisationer.

Det er ikke sædvanlig procedure, at lovforslag sendes i høring til samtlige person- og fag-
grupper, der kan tænkes at blive berørt af forslaget. Det forventes, at relevante interesser 
varetages af de høringsberettigede parter, herunder Kommunernes Landsforening og ar-
bejdsmarkedets parter.

Jeg kan endvidere bekræfte, at lovforslaget og høringen blev lagt på høringsportalen – lige-
ledes efter fuld sædvanlig praksis.

Der var både medieomtale og stor opmærksomhed på regelændringerne om supplerende 
dagpenge i 2008. Lovforslaget blev behandlet både grundigt og deltaljeret forud for vedta-
gelse. 

Ved behandlingen af lovforslaget var der ingen tvivl om, at der var tale om en harmonise-
ring af reglerne. Det stod klart, at alle lønmodtagere – uanset faggruppe – ville blive omfat-
tet af de samme regler.”
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